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Voorwaartse Sprong – Mis het niet! 
 

 

"Groei is nooit louter toeval; het is het resultaat van krachten die samenwerken."   

James Cash Penney 

 

Ik heb goed nieuws. Nee, eigenlijk, geweldig nieuws! Dus waarom nodigt u niet een vriend of 

een paar vrienden uit en geniet u bij een kopje koffie of thee van wat een boeiend artikel belooft 

te worden? 

In een tijd dat er weinig goed nieuws wordt gedeeld over de lokale economie - mensen die hun 

baan verliezen, de onzekere toekomst van de raffinaderij, afvloeiing van werknemers bij vaak 

formidabele bedrijven dat de werkgelegenheid hier en daar verder onder druk zet, onder andere 

teruglopende economische activiteiten - moeten we op zoek gaan naar de dingen of diegenen die 

wel geweldig gaan op het eiland en dit vieren! En vieren zullen we het! Waar heb ik het over in 

deze context? De lokale effectenbeurs: de Dutch Caribbean Securities Exchange. 

Geboren uit een idee om de lokale kapitaalmarkt voort te stuwen, heeft de effectenbeurs 

vooruitgang geboekt met zijn bereik en impact, niet alleen lokaal, maar ook internationaal. Er is 

veel gebeurd, zo veel zelfs dat sommigen van jullie misschien niet de kans hebben gekregen om 

het te waarderen en wat het betekent voor de groeivooruitzichten van de lokale 

beleggingsgemeenschap. Het is belangrijk dat u op de hoogte wordt gesteld, zodat u kunt 

http://www.dcsx.cw/


beoordelen wat deze ontwikkelingen voor u betekenen en welke mogelijke kansen zij u als 

belegger of voor uw onderneming kunnen bieden. 

Wat zijn de mogelijkheden, vraagt u zich af? Welnu, er waren de afgelopen maanden nogal wat 

ontwikkelingen; het traject en de frequentie van evenementen zijn verbazingwekkend! 

Sinds haar oprichting is de effectenbeurs gegroeid in het aantal leden dat nu een vergunning 

heeft om volgens haar regels en voorschriften te werken. In 2013 had de beurs 15 leden, 13 

adviseurs en 5 brokers. Vijf jaar later en aan het einde van 2018 kan de effectenbeurs zich nu 

beroemen op 20 leden, 17 adviseurs en 6 brokers. Wat betekent dit voor u? Dit betekent dat u 

meer opties hebt als u uw onderneming wilt noteren. Het betekent ook dat u meer opties hebt 

om uit te kiezen als u wilt beleggen in beursgenoteerde ondernemingen of obligaties. Het 

betekent dat de effectenbeurs groeit en in de goede richting beweegt en dit voorspelt veel goeds 

voor de lokale economie omdat het een manier is om “slapend geld” in onze gemeenschap te 

activeren. 

De noteringen zijn ook behoorlijk divers. Eind 2018 had de effectenbeurs 10 obligaties 

genoteerd, die allemaal lokaal waren uitgegeven en waarvan 4 waren uitgegeven door de 

particuliere sector! Laten we dat voor een moment even bezinken. Er zijn 4 lokaal uitgegeven en 

genoteerde obligaties op onze effectenbeurs. Wie zegt dat het krijgen van financiering bij een 

commerciële bank de enige optie is voor ondernemingen om geld in te zamelen? Dit bewijst heel 

mooi het punt dat er een andere manier is, en een die ook in veel gevallen financieel efficiënt 

blijkt te zijn! Aan de aandelenzijde zijn er 30 genoteerde aandelen, waarvan sommige (nog) niet 

verhandelbaar zijn, wat betekent dat u ze (nog) niet kunt kopen of verkopen, maar een flink 

aantal daarvan verhandelbaar zijn en/of binnenkort verhandelbaar worden! 

Belangrijk is dat het bereik van de effectenbeurs internationaal is gewordeen! Een behoorlijk 

aantal in China gevestigde bedrijven werken samen met de effectenbeurs en noteren hun 

ondernemingen voor de handel. Dit betekent dat u als belegger een groeiend aantal Chinese 

ondernemingen hebt waarover u meer kunt leren en waar u eventueel in kunt investeren. Het 

traject voor de groei van de effectenbeurs met inbegrip van steeds meer internationale belangen - 

of dit nu noteringen van internationale aandelen zijn of internationale beursadviseurs - betekent 

dat de beleggingswereld op Curaçao veel verder globaliseert dan de grenzen van Curaçao. 

Exponentiële groei die wordt verwacht op de Aziatische markten kan worden geïmporteerd via 

de prijzen van de aandelen van deze in China gevestigde ondernemingen en rechtstreeks in de 

zakken van de slimme belegger terechtkomen als zij zich alleen maar zouden oriënteren. 



Ik denk dat voor mij de belangrijkste ontwikkeling, de recente lancering van het handelsplatform 

door de effectenbeurs is. Ja! U hebt het goed gelezen. Aan het begin van februari 2019 lanceerde 

de effectenbeurs haar handelssysteem, dat nu de automatische verhandeling en afwikkeling van 

haar noteringen mogelijk maakt. Dit is fantastisch en opent nu de poort voor kleine beleggers 

om te profiteren van de kansen van de groeiende noteringen die nu beschikbaar zijn op de 

effectenbeurs via een van de erkende brokers. 

Heel boeiend, toch? Laten we de kansen die op ons wachten niet missen! Neem contat op met 

én van de DCSX aangenomen brokers om te kijken hoe U ook  mee kunt doen aan deze 

interessante ontwikkelingen!! De lijst van de DCSX aangenomen brokers is te vinden op 

www.dcsx.cw/list-brokers 

Volg Investor’s Corner voor alles dat u over het Creëren van Rijkdom wilt weten! 

Deze editorial wordt door de DCSX in samenwerking met Vertex Investments aan u aangeboden. 

Auteur van deze publicatie: Stephanie Shaw CFA, MBA. 
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